
 

 

Besluitenlijst Commissie BSM Eemnes 
Datum 11-03-2019 

Tijd 20:00 - 23:00 

Locatie Raadzaal 0.26 (BEL-kantoor) 

Voorzitter M.C.A. Riemens 

Griffier A.H. de Graaf-Gerrits 

Aanwezig M. Havinga-De Jong (CDA), P. Seldenrijk (CDA), E. Schade (VVD), M. van der 

Linda-Eggenkamp (VVD), N. Rood (D66), S. Wiering (D66), H. Roest (PvdA), W.A. 

de Boer-Leijsma (PvdA), J. de Zeeuw (DB), B. Pouw (DB) 

Wethouder Th.H.A.M. Reijn en burgemeester Van Benthem.  
Ambtelijke ondersteuning pt 8,  mw M. Evers. 
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Opening 

Afwezig: wethouder Lankreijer  
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Vaststellen agenda 

Conform 
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Spreekrecht publiek 

Er hebben zich geen insprekers gemeld 
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Vaststellen Besluitenlijst  

Geen 
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Presentatie Brandweer Jaarverslag 

Presentatie door Roelof Willemze, Post commandant Eemnes, over het jaarverslag 
2018. Hij geeft zijn zorgen weer over het aantal vrijwilligers die hier wonen en werken; 
momenteel nog voldoende maar vooruitkijkend zijn nieuwe vrijwilligers zeer welkom.  
De fracties stellen diverse vragen over de opleidingsduur; samenwerking in de regio 
Gooi en Vechtstreek, verkeersknelpunten, rietkapbranden, loze meldingen, optimale 
bezetting; dhr. Willemze beantwoordt de vragen en Burgemeester Van Benthem geeft 
aan hoe operationele grenzen werken 
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Reactie op concept Regionale Veiligheidsstrategie Midden-Nederland 2019-2022 

PvdA geen opmerkingen op het voorstel. In hoeverre speelt het speerpunt drugshandel 
in Eemnes 
DB goed voorstel met de 3 pijlers. Akkoord 
CDA geen opmerkingen; positief dat de burgemeesters zich zo positioneren, wordt dit 
ook zo breed gedragen naar buiten toe?  
VVD kan instemmen met het stuk. Komt er nog een tussentijdse monitoring. Kunnen 
we iets betekenen bij de Gooise Karavaan die dreigt te stoppen vanwege te weinig 
politiebegeleiding. 
D66 redactionele opmerking over formulering van het besluit. 
Burgemeester Van Benthem reageert op de vragen. Hij geeft aan dat het integrale 
veiligheidsplan ook gezamenlijk is opgepakt. Er komt 4 maandelijks een rapportage 
welke zal worden toegestuurd naar de raad (toezegging). Inzet/capaciteit is altijd een 
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probleem. 
Stuk kan door naar de raad. 
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Zienswijze op Ontwerp Kadernota 2020 RUD Utrecht 

DB akkoord met het voorstel. Budget voor asbest gaat omhoog, in 2024 moet al het 
asbest weg zijn, is er (gelabeld) geld  voor dit soort dingen. 
CDA beetje vaag hier en daar, zeker nu dit een kadernota betreft. 
VVD geen opmerkingen 
D66 & PvdA geen bijzonderheden. 
Wethouder Reijn beantwoordt de vragen, en gaat na of er geld beschikbaar komt 
vanuit Den Haag.  
Stuk kan door naar de raad 
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Wijziging toewijzingscriteria huurwoningen Zuidpolder 

CDA zorgen bij dit voorstel vanwege de norm van 23 jaar; kan dit niet omhoog worden 
getrokken. 
VVD idem aan CDA; vraag bij de leeftijdsgrens. Benieuwd naar de evaluatie hiervan. 
Jammer dat de proef beperkt wordt tot deze leeftijdslimiet.  
D66 wat was de inbreng van de Alliantie, er moet dit jaar ook een nieuwe 
huisvestingsverordening komen, waarom hier niet op wachten, jammer dat het zo snel 
moet. 
PvdA prachtig voorstel, wordt er geloot binnen de groep of geld hierbij de duur van 
inschrijving; wanneer worden de toewijzingscriteria bekend gemaakt. 
DB goed dat de wethouder dit experiment nu wil inzetten; leeftijd mag wel opgerekt 
worden; men gaat ervanuit dat de inwoners van Eemnes zo veel mogelijk aan bod 
komen. 
Burgemeester Van Benthem en mevr. Evers beantwoorden de vragen. Hij geeft aan 
hoe huursubsidie versus leeftijd werkt. Eemnes kiest bewust voor de grens van 23 
omdat deze categorie in aanmerking komt voor huursubsidie (tot € 424 huur) 
Men wil de doorstroming binnen Eemnes op gang brengen, voorkomen dat 
eengezinswoningen naar 1 persoonshuishoudens gaan en degenen die nog thuis 
wonen de kans geven om in aanmerking te komen voor een huurwoning.  
D66 legt de vinger bij de 18 jarigen.  
Burgemeester geeft aan dat inschrijvingstermijn geldt binnen de categorie en 
bekendmaking geschiedt via Rotonde en Woningnet. 
CDA kan er iets afgesproken worden dat de woningen die achterblijven worden 
toegewezen aan woningzoekenden tussen de 23-28 jaar.  
VVD kan er een inzichtelijke evaluatie komen naderhand waarin staat hoe dit 
experiment heeft uitgepakt.  
D66 Leeftijdsgrens oprekken naar 27 jaar zou wel fijn zijn. Wanneer loopt de 
huisvestingsverordening af? Is dit wel een experiment? 
DB waar komt de huurprijs van € 417,-  vandaan? Deze komen uit de allonge waarvoor 
een huurprijs van €380,- geldt. 
Burgemeester zegt toe: na te vragen of de achtergebleven woningen kunnen worden 
gereserveerd voor de leeftijd 23-28; inhoudelijke evaluatie naderhand komt naar de 
raad; huurstijging vanuit allonge wordt nagekeken, welk bedrag het moet zijn.  
Huisvestingsverordening komt voor 1 juli.   
PvdA zijn de huurprijzen bekend van de overige woningen? Mevr. Evers geeft aan 
onder voorbehoud:   €640,- voor eengezinswoningen, tussen €597 en € 640 voor 3- 
kamer appartementen  
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Rondvraag 

Geen  
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Sluiting om 21.00 uur 
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Vastgesteld in de vergadering van de commissie BSM van 8 april  2019. 

 

De griffier,                         De voorzitter, 

 

 

A.H. de Graaf-Gerrits                         M. Riemens 

 


